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PROTOKOLL NR 2/2006 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2006-03-01 
 
Justerat den 8 mars 2006 
 
 
 
Lars Eriksson  Lena Spanó 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                      Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Delzar Abdulkarim, SRF  
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 
Jack Kindberg, stadsdelsdirektör 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

Förhinder: Ulla Hammar, R 
 Annika Wedin, SDF 
 
 
 
1. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under p.5, 9 och 12.   
 
2. Justering av protokoll   
Lena Spanó utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 8 mars.  
 
3. Anmälan av justerat protokoll  
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 1 februari justerats den  
8 februari. Protokollet lades till handlingarna.  
 
4. Fyllnadsnominering till nämndens handikappråd  

      Leif Ejderhamn, FUB, är fyllnadsnominerad till handikapprådet. Beslut fattas på 
nämndens sammanträde den 16 mars.  
 
5. Kallelser 
Kallelser för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd den 21 februari och 
den 7 mars lades till handlingarna.   
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6. Protokoll mm 
      Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från den 2 februari lades till handlingarna.  
      Till de så kallade trygghetsvandringarna med BRÅ-samordnaren xxxxxxxxxxx, polisen 

och fastighetsägarna ska handikapprådet och pensionärsrådet bjudas in. Beslutades att 
Jack Kindberg talar med xxxxxxxxxxxx. 

       
      Eva Nilsson rapporterade att hon träffat Tillgänglighetsprojektets xxxxxxxxxxxxxxxx 

som berättade att hon håller på och färdigställer tillgänglighetsplanen för Spånga-
Tensta. Pensionärsrådet önskar delta om xxxxx kommer till handikapprådet.  

      Handikapprådet önskar å sin sida vara representerade när xxxxxxxxxxxxxxx, 
ordförande i färdtjänstnämnden, kommer till pensionärsrådet. 

       
      Utdrag ur Stockholms kommunfullmäktiges protokoll den 23 januari, § 28 Stockholms 

parkprogram, lades till handlingarna.  
 
7. Tillgänglighet  
Avdelningschef Mats Carinder, Tekniska avdelningen, redogjorde för planerna för 
upprustning och utökad tillgänglighet på Spånga Torg. Man har en styrgrupp och 
projektet har högsta prioritet. Det pågår nu ett programarbete som beräknas vara klart 
till sommaren. Ekonomiskt bidrar stadsdelsförnyelsen och tillgänglighetsprojektet. Mats 
försöker även få fastighetsägarna och affärsinnehavarna att bidra ekonomiskt. 
Förhoppningsvis kommer även projekteringsfasen igång under 2006. Beräknad kostnad 
för upprustningen är ca 15 miljoner kronor vilket staden centralt måste bekosta. Mats 
Carinder är angelägen om att arbetet sker i nära samverkan med lokala handikapprådet  
eftersom tillgänglighetsfrågorna har högsta prioritet. 

       
      Skär inte ner på tillgänglighetsplanering! Skrivelse för kännedom från Idrottsnämndens 

/AB Stockholm Globe Arenas handikappråd lades till handlingarna.  
 
8. Remisser, motioner och medborgarförslag     

      - - - - - - - - - - - -   
 
9. Övriga skrivelser 

      Med anledning av skrivelse från Kommunstyrelsens handikappråd om ”det strategiska 
ärendet” redogjorde Jack Kindberg för förvaltningens förslag till underlag för budget för 
år 2007 och beräkningar för åren 2008 och 2009.  

       
      Rådet har ombetts besvara en enkät från Kommun-HSO Stockholm angående 

stadsdelarnas planering av bostäder till funktionshindrade och har bett förvaltningen om 
hjälp. Den del av enkäten som rör funktionshindrade som tillhör LSS (ÄoF:s 
ansvarsområde) har besvarats men inte den del som rör funktionshindrade som inte 
tillhör LSS (IoF:s ansvarsområde).   
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      Inbjudan till Rättstrygghetskonferens den 30 mars, inbjudan till stockholm:mat den 15 
mars, Nyhetsblad nr 18 (2006/2) från projektet Lys, kompa och funka!, skrivelse från 
Maria-Gamla stans handikappråd till Stadsmiljöförvaltningen om stadens snöröjning 
samt Delaktighet tillgänglighet och bemötande i Stockholms stad – Ett 
handlingsprogram för HSO Stockholms stad lades till handlingarna.  

 
10. Barnfrågor 
- - - - - - - - - -  
 
11. Bygglov mm 
- - - - - - - - - -  
 
12. Sammanträdestider mm 
Frågan om att eventuellt åter ändra sammanträdestiderna väcktes. Från och med 2006 
sammanträder handikapprådet klockan 14.00 första onsdagen i månaden. Denna tid 
passar inte alla ledamöter. Rådet enades om att det är svårt att hitta en tid som passar 
alla och beslutade att inte göra några ändringar just nu. Rådet diskuterade också om det 
finns en ”smärtgräns” beträffande minsta antal närvarande ledamöter och föreslog att 
minst tre ledamöter bör delta. I annat fall bör sammanträdet ställas in och eventuella 
akuta frågor avhandlas via mail eller telefon. För att detta ska fungera krävs att samtliga 
ledamöter i god tid anmäler frånvaro till sekreteraren. 
       
13. Övriga frågor    
Vid förvaltningens utbildning om bemötande i Tensta servicehus, Samlingssalen, 
torsdagen den 18 maj för tjänstemän, nämndledamöter mfl deltar från handikapprådet 
Lena Spanó och Annika Wedin. Funktionshinderombudsmannen xxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxx inleder. Planering av programmet i övrigt pågår.      
 
Sekreteraren påminde ledamöterna om stadens seminarieserie för en fördjupning av 
Handikappolitiskt program, rapporterade från det första seminariet Vad är modern 
handikappolitik? och delade ut programmen för seminarierna 7, 21 och 28 mars. 
 
Eva Nilsson rapporterade om Teater De Vill (www.teaterdevill.com) som i samarbete 
med DUNS (De unga med neurologiska funktionshinder i Sverige) sätter upp 
teaterföreställningen Precis som alla andra på Rosenlundsteatern. Pjäsen spelas mellan 
29 april och 18 maj.  
 
Handikapprådet anser att handikappfrågorna inte är tillräckligt framträdande i Spånga-
Tensta stadsdelsnämnds verksamhetsplan och budget 2006. Man efterfrågar en 
kortversion av VP och anser att det saknas mätbara mål. Rådet efterfrågar ett nytt möte 
med ansvariga tjänstemän, liknande de två som hölls 2005, för att lyfta fram 
handikappfrågorna och precisera vad som görs/bör göras inom förvaltningens olika 
avdelningar.     
 



ABCDE 
 

sid 4 (4) 
 

14. Balanslistan  
Se bilaga 1. 
 
15. Nästa möte  
Nästa möte i handikapprådet äger rum onsdagen den 5 april klockan 14.00. 
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
Bilaga 
Balanslistan 


